

中華廚藝學院學生及畢業生於廚藝比賽大放異彩

CCI Students and Graduates excel at Culinary Competitions



CCI學生及畢業生於「環球廚神·國際挑戰賽2023」中大放異彩。

Students and graduates from CCI excel at the Gourmet Master Chefs Global Challenge in 2023.

VTC一直鼓勵學生參與不同賽事，藉以提升專業技能及拓闊視野。早前，四名中華廚藝學院 (CCI) 學生及畢業生於東莞舉辦的「環球廚神·國際挑戰賽2023」學生組中，與12支參賽學生隊伍較勁，最終憑著優秀廚藝脫穎而出，奪得金獎、兩個銀獎、最佳創意獎及最佳演繹大獎五個獎項。

此外，三名CCI學生及畢業生亦於馬來西亞舉行的「第四屆世界粵菜廚皇大賽」中，擊敗逾20隊來自不同國家及地區的中廚師隊伍，奪得1金2銀的優異成績，精湛廚藝再次獲得肯定。



CCI學生及畢業生於世界粵菜廚皇大賽中奪得殊榮。

Students and graduates of CCI receive accolades in the World Master Chefs Competition for Cantonese Cuisine.

VTC has always encouraged its students to participate in different culinary competitions to sharpen their professional skills and broaden their horizons. Four students and graduates from the Chinese Culinary Institute (CCI) recently competed in the Student Group Category of the Gourmet Master Chefs Global Challenge 2023 held in Dongguan and received outstanding accomplishments. At the competition, CCI students demonstrated their exceptional culinary skills and emerged as winners among 12 competing student teams, taking home five awards, including the Gold Award, two Silver Awards, Best Creation Award, and Best Performance Award.

In addition, three CCI students and graduates were awarded the Gold and two Silver awards at the 4th World Master Chefs Competition for Cantonese Cuisine in Malaysia against the competing team from 20 countries and regions, showcasing their exceptional culinary skills and creativity.